
 
 

Jaarverslag MR Jorismavo 2022 – 2023 

Voor u ligt het MR-jaarverslag van de Jorismavo over schooljaar 2022-2023. Op deze wijze legt de MR 

formeel verantwoording af over haar activiteiten. Het verslag geeft een overzicht van de samenstelling 

en werkzaamheden van afgelopen schooljaar. 

 

Wat doet de MR? 

Iedere school heeft verplicht een MR. Dat is vastgelegd in de wet medezeggenschap op scholen 

(WMS). De MR is een orgaan gericht op medezeggenschap; op inspraak. De MR bestaat uit een 

afvaardiging van het onderwijzend personeel en ouders (eventueel leerlingen). De MR bespreekt met 

de directie van de school belangrijke zaken als verbeteringen en vernieuwingen in het onderwijs, 

financiële zaken als begroting, formatie, informatie- en communicatietechnologie (ICT), veiligheid op 

school.  

Bij bepaalde besluiten heeft de MR instemmings- of adviesrecht. De wet schrijft precies voor op welke 

gebieden de directie van de school de MR om advies en instemming moet vragen. In het geval van 

advies mag de MR alleen haar mening geven, instemming bekent dat de MR en de directie het met 

elkaar eens moeten zijn. De directie heeft instemming van de MR nodig voor een aantal zaken zoals, 

het schoolplan, formatieplan, schoolbudget en regels op het gebied van veiligheid, gezondheid en 

welzijn (Arbo).  

De MR op de Jorismavo streeft naar een open manier van samenwerking met de directie. 

De vergaderingen zijn openbaar, elke ouder is van harte welkom om de vergadering als toehoorder bij 

te wonen. 

In het schooljaar 2022-2023 hebben er 5 bijeenkomsten plaats gevonden.  

Waar nodig werden de MR-vergaderingen bijgewoond door Barrie Geurts (locatiedirecteur)  

 

 

Uit wie bestaat de MR? 

In het schooljaar 2022-2023 bestond de medezeggenschapsraad uit de volgende 4 leden: 

Personeelsgeleding :  Cees Faber (PMR-lid) 

Sjors Jansen (PMR -lid)    

Oudergeleding: Iris Lammers (ouder-lid) 

Ursula ten Have (ouder-lid) 

    



 
De volgende agendapunten zijn in de MR aan bod gekomen. 

 

1. Taakbeleid 
Afgelopen schooljaar zijn er wijzigingen geweest in de vorm van werkdruk verlagende middelen. 

Collega’s mogen extra uren (40 extra bovenop de bestaande 50 uur) inzetten om eigen werkdruk te 

verlagen. Deze uren worden betaald uit een subsidie voor werkdruk verlichting waarvan de helft 

uitgezet wordt voor bovenstaande uren en de andere helft vrij in te zetten is door het team. De MR 

denkt mee en stelt samen met het team passende kaders op.  

Eerder was er ook een optie om bovengenoemde persoonlijk budgeturen (50 uur o.b.v. 1,0 FTE) te 

sparen om later in te zetten voor verlof. Deze regeling is gestopt, sparen is geen optie meer. Eerder 

opgebouwde spaaruren blijven wel bestaan met de regelgeving van toen.  

 

2. Financiën 
Ondanks demografische krimp heeft de Jorismavo een gezond aantal leerlingen en waren de 

aanmeldingen weer goed. Het is noodzakelijk dat deze aantallen wel gezond blijven, al dient er toch 

rekening gehouden te worden met de demografische krimp.  

Uit de begroting blijkt dat het toch altijd moeilijk blijft om de totale staat van baten en lasten boven nul 

te houden. Hier zijn ook een aantal verklaarbare redenen voor. Zoals de bewuste keuze voor kleinere 

klassen, een van de pijlers waar de school op inzet. Ook hadden we afgelopen jaar drie langdurig zieke 

collega’s, dit aantal is een behoorlijke financiële belasting op een klein team.  

Het bestuur geeft jaarlijks aan erg tevreden te zijn over het aanbod van de Jorismavo en laat daarbij ook 

weten dat er geen grote zorgen zijn over de financiële status van de school mede door de aanvaarde 

keuzes van de school die gedragen voor door het bestuur.  

 

3. Schoolplan  

Na een verlengde periode van vorig schoolplan door Corona moet er voor aankomende schooljaar een 

nieuw schoolplan geschreven worden voor de periode 2023-2027.  

Dit schooljaar is er hard gewerkt aan dit nieuwe schoolplan en hierin heeft het hele team meegedacht. 

Er is een nieuwe missie en visie geschreven. Voornamelijk het ondersteuningsteam is expliciet anders 

beschreven omdat zij meer op metaniveau zullen handelen. Dit heeft te maken met de bekostiging en 

veranderde leerling populatie in de laatste jaren. Kleinschaligheid en kleine groepen zijn voornamelijk de 

pijlers waarop we ons blijven profileren.  

De beschreven ambities zijn: zelfstandigheid en welbevinden, onderwijs op maat en toekomstgericht. 

De ambities zijn teruggebracht van vier naar drie, toch zetten we veel door en zijn er geen enorme 

veranderingen.  

4. Jaarplanning 

Vanaf schooljaar ’23-’24 wordt er gewerkt volgens een nieuwe jaarplanning voor klas 1 t/m 3. Zij zullen 

i.p.v. drie periodes nu overgaan naar twee langere periodes. Dit om meer rust te creëren in het jaar en 

korte periodes te voorkomen. Ook zullen zij hierdoor meer parallel lopen aan klas 4 die werkt met vier 

periodes.  

 

5. Lessentabel  

De lessentabel voor ’23-’24 is aangepast. Zo is het uur CKV dat op de lessentabel stond voor klas 3 

vervangen voor onderwijs op projectbasis. Hierdoor is het vast ingeroosterde uur van de lessentabel 

gehaald. Ook hadden een aantal vakken één uur extra op de lessentabel gekregen de gefinancierd werd 



 
vanuit NPO. Deze extra uren komen nu weer te vervallen,  voor Duits is extra ruimte gehouden voor een 

keuze uur in klas 1 en 2.  

 

6. Werving en aanmeldingen  
Dit jaar hebben we tijdens de werving een openmiddag en -dag georganiseerd. Ook organiseerde we 

weer de jaarlijkse Jorisavond. De wervingsfilm is niet aangepast omdat iedereen nog enthousiast was 

over de film. De werving leverde ons 67 aanmeldingen op wat erg positief is! Hierdoor ontstonden er 

mooie aantallen in onze eerste klassen.  

 

7. Nationaal Programma Onderwijs (NPO) 

De NPO gelden mochten ook in dit schooljaar weer ingezet worden om achterstanden in te halen. De 

besteding is zichtbaar geweest in de onderstaande acties:  

- Gesplitste klassen in klas 4 (kleinere clustergroepen)  

- Extra ondersteuning in de lessen 

- Extra lessen wiskunde, Nederlands en Duits 

Er is ook besloten dat scholen het overgebleven NPO budget ook nog mogen gebruiken tijdens 

schooljaar 23-24.  

8. Nieuw ouderlid MR 

Ursula heeft helaas de MR verlaten aan het einde van dit schooljaar omdat haar zoon zijn examen heeft 

gehaald. Ouders zijn op de hoogte gebracht van de beschikbare plaats in de MR, volgend schooljaar 

wordt gestart met een verkiezing voor een nieuw ouderlid.  

 

 

Daarnaast jaarlijks terugkerend: 

- Jaarverslag MR 

- Ouderbijdrage (ingestemd) 

- Schoolgids (ingestemd)  

- Begroting (positief advies)  

- Examenreglement (ingestemd)    

- Formatieplan (ingestemd)  

- Schoolplan (ingestemd) 

- Tevredenheidsenquête 

- Vakanties- en roostervrije dagen 

(positief advies) 

 

 


